



MÄLARDALENS
— **STUDENTKÅR** —

LF-Protokoll

LF-sammanträde

2022-05-09

Protokoll fört vid linjeförenings-sammanträde

Protokoll nr 09, 2021/2022

Datum: 2022-05-09

Tid: 17:15

Plats: Teams

Kallade

Studentkårens representanter

- (Christian Nordstedt), Eventansvarig Eskilstuna
- (Laila Alias), Eventansvarig Västerås

Studentföreningars representanter

- (Void), (SpexPack)
- (Michaela Tens), (SpexPack)
- (Abdumalik Tursunov), (MSS)
- (Void), (MDF)

Linjeföreningars representanter

- (Alva Virén), (ALF)
- (Rebecca Pada), (ALF)
- (Sofia Ljung), (Beware)
- (), (Beware)
- (Martin Söderman), (Dalo)
- (Josefin Örling), (Dalo)
- (Anton Aldin), (FBI)
- (Sirin Chehab Eddine), (FBI)
- (Tina Johansson), (Folke)
- (Hanna Ragnebrink), (Folke)
- (Rebecka Frank), (IMF)
- (Cesanna Bergenrot), (IMF)
- (Majid Azizi), (LTD)
- (Ebba Norling), (LTD)
- (Andrea Haglund), (M.A.C.H)
- (Anton Adolfsson), (M.A.C.H)
- (Ida Xing Fredmark), (Mälekon)
- (Shervin Piran), (Mälekon)

- (Linn Gustavsson), (PPM)
- (), (PPM)
- (Sofia Dahlén), (Slottets studenter)
- (Adam Wiman), (STATO)
- (Robin Schlimme), (STATO)
- (Intza Malin), (Stretch)
- (Eduardo Castillo), (Stretch)
- (Amanda Englund), (VIPS)
- (Julia Wiröstrand), (VIPS)
-
-
-
-

Ständigt adjungerande

- (Kim Jansson), (Ordförande)
- (Tommie Hultgren), (Vice ordförande)
- (Laura Rynnänen), (Restaurangsansvarig)
- (Theresé Hallin), (Studentinflytandeansvarig)
- (Tomas Pizzaro), (Näringslivsansvarig)
- (Petra Wellström), (Kommunikatör)

1. Formalia

1.1. Mötets öppnande

17:19

1.2. Fastställande av röstlängd

Röstlängd fastställd till XX

1.3. Mötesordförande

Laila Alias

1.4. Mötessekreterare

Laila Alias

1.5. Val av justerare tillika rösträknare för sammanträdet

(Namn Efternamn) och (Namn Efternamn)

1.6. Adjungeringar

-

1.7. Fråga om sammanträdet stadgeenliga utlysande

-

1.8. Anmälan av övriga frågor

-

1.9. Fastställande av dagordning

-

1.10. Föregående sammanträdesprotokoll

Ekonomisk genomgång

Protokoll kommer skickas ut 2 veckor innan möte med kallelse

2 personer på möte från varje linjeförening

-

2. Rapporter

2.1. Studentkåren rapporterar

- Ny struktur i LF-protokoll

2.2. (SpexPack) rapporterar

- Föreställningsveckan drog i gång förra veckan, spexåret är över. Ha lekträffar, 17/5 kl 18.00 osäkert vart den är. Finns ett event, om man vill ta del av det får man säga till.

2.3. (MSS) rapporterar

-

2.4. (MDF) rapporterar

- Fortsätter att ha spelkvällar som exempelvis brädspel diverse spelsöndagar 13.00 i MDF lokaler (ovanpå kåren). Har bytt styrelse sent i Mars. Eventuellt reklam i kårens tv apparater.

2.5. (ALF) rapporterar

- Förbereder sittning, har ett event på onsdag ska ner till o´larrys (ska prova på olika lekar). LF-pub med karaoke kväll den 18/5, familjedag kväll/grill som avslutningsaktivitet i juni.

2.6. (BEWARE) rapporterar

- Haft bal nyligen, var jättekul. Ska ha sittning den 25/5 med Stretch, volleyboll turnering (bara för beware). Fullt igång med planering inför rookiep och styrelse kickoff

2.7. (DALO) rapporterar

- Hade sittning i lördags. Full gång med planering inför rookiep.

2.8. (FBI) rapporterar

- Haft årsmöte, valt ny styrelse. Kickoff och sommaravslutning planeras in.

2.9. (FOLKE) rapporterar

- Planerar rookiep.

2.10. (IMF) rapporterar

- Har årsmöte imorgon 10/5, sen åker vi på SM i ekonomi i helgen, planerar vårbalen 20/5, planering av kickoff

2.11. (LTD) rapporterar

- Sittning med Dalö.

2.12. (M.A.C.H) rapporterar

- Planering av rookiep.



2.13. (MÄLEKON) rapporterar

- Baseboll träffen idag. Bal med ILF 11/5 ny styrelse, planerar att ha kickoff SMI ekonomi torsdag 12/5 -söndag 15/5. Rookiep i planering.

2.14. (PPM) rapporterar

- Balen med beware, var skoj. Röstat in en ny styrelse, planerar in en sittning med ALF. Fadderkickoff, pluggkvällar inplanerade.

-

2.15. (SLOTTETS STUDENTER) rapporterar

-

2.16. (STATO) rapporterar

1.2.

2.17. (STRETCH) rapporterar

- Inplanerat sittning med Beware 25/5. Avtackningsfest för T6 den 27/5. Rookiep planering är i gång

2.18. (VIPS) rapporterar

- Årsmöte på torsdag, ska planera in en grillkväll samt målning av sin logga.

3. Ärenden

4. Beslutsuppföljning

5. Övriga frågor

Fråga om passersystemet är fixat i LF utrymmen.

Extra insatt LF-möte som skulle planeras in om kårning (Kim och Laura)

Döpa LF rummen så man kan skilja på bokning av rummen? Alla föreningar håller med, de ska tänka på det tills nästa LF-möte.

Kolla om man kan ordna transport till Sjöslaget med samarbete av kåren.

Kolla om det går att ge faddrar, generaler LF access.

6. Nästa sammanträde

2022-05-31 17.15 Kårhuset.

7. Sammanträdet avslutande

17:50

, Mötesordförande , Mötessekreterare

, Justerare , Justerare